
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 24. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 724
Har ministeren overvejet og indregnet miljøeffekterne ved en øget anvendelse
af affaldstræ (imprægneret træ, malet træ o.a.) i danske brændeovne, hvis
der lægges forsyningssikkerhedsafgift på rent træ til brænde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Villum
Christensen (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Villum.Christensen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand

1/1

Skatteudvalget 2012-13
SAU Alm.del  Spørgsmål 724
Offentligt (02)


